
انعکاس اخبار ورزش ایران
7 منهای فوتبال

آزاده پیراکوه
روزنامه نگار

هفته هشتم لیگ برتر 
بسکتبال

رویارویی 
 صدرنشینان

 در گرگان
هفته هشــتم لیگ برتر بسکتبال 
ایــران، پنجشــنبه ســوم آذرماه در 
شــهرهای مختلف برگزار می شود 
و در حســاس ترین بازی، تیم های 
صدرنشــین شــهرداری گــرگان 
و کالــه مازنــدران بــه مصــاف هــم 
می رونــد. لیــگ بســکتبال کــه 
پــس از برگــزاری پنجــره پنجــم 
رقابت هــای انتخابــی جــام جهانی 
یــک بار دیگر از ســر گرفته شــده، 
هفته هشتم خود را با شش بازی 
پشــت ســر خواهــد گذاشــت. بــه 
غیــر از جــدال تیم های بالانشــین 
در گــرگان، مهــرام پذیــرای صنایع 
هرمــزگان اســت و ذوب آهــن 
بــا پالایــش نفــت آبــادان دیــدار 

خواهــد کــرد.
دو تیــم بــالای جــدول در حالی در 
ایــن هفته بــا هم رقابــت خواهند 
کــرد کــه هــر دو از هفــت بــازی 
گذشــته، 6 برد و 1 باخت را تجربه 
کرده انــد و حــالا قــرار اســت یکــی 
از آنهــا باخــت دوم خــود را تجربــه 
کنــد. پــس از ایــن دو تیــم هــم 
مهــرام و آویــژه صنعــت بــا 5 بــرد 
و 2 باخــت در رده ســوم و چهــارم 

قــرار دارنــد.
انتهــای جــدول هــم همچنــان بــه 
تنهایــی در اختیــار رعــد پدافنــد 
اســت کــه با 7 باخــت و بدون برد، 
دوازدهمین تیم لیگ برتر اســت.

برنامــه بازی هــای هفتــه هشــتم: 
)ســاعت 16(

شهرداری گرگان -کاله مازندران
آویــژه صنعــت پارســا مشــهد - 

صنعــت مــس کرمــان
توفارقان آذرشهر - نبوغ اراک

ذوب آهــن اصفهــان - پالایــش 
نفــت آبــادان

مهرام تهران - صنایع هرمزگان
صنعــت مــس رفســنجان - رعــد 

پدافنــد هوایــی

حضور مشروط 
پینگ پنگ بازان در 

مسابقات جهانی
میــز  تنیــس روی  ن  ینــدگا نما
ایــران در صورتــی می تواننــد در 
نــی  2۰2۳ قهرما بت هــای  رقا
جهــان شــرکت کننــد کــه از ســفر 
بــه قطــر و حضــور در رقابت هــای 
گزینشــی ایــن کشــور، ســهمیه 
جهانــی لازم را بــه دســت بیاورنــد.
فدراســیون جهانــی تنیــس روی 
میز )ITTF( از سال گذشته شیوه 
برگــزاری رقابت هــای قهرمانــی 
جهــان در بخــش انفرادی، دوبل و 
میکــس دوبــل را بــا کاهش تعداد 
بازیکنــان شــرکت کننــده بــه 12۸ 

نفــر تغییــر داد.
بــرای مســابقات 2۰2۳ قهرمانــی 
جهــان بــا توجــه به مســاعد شــدن 
شــرایط کرونا و فراهــم بــودن 
بســتر لازم بــرای برگــزاری رقابــت، 
ینشــی  گز ت  بقا مســا م  نجــا ا
شــدن  ر مشــخص  منظــو بــه 
بازیکنــان شــرکت کننــده در 
برنامــه ITTF قــرار گرفتــه اســت. 
ایــن رقابت هــای گزینشــی در 
ــا 1۳  قــاره آســیا طــی روزهــای 7 ت
ژانویــه بــه میزبانــی قطــر برگــزار 

خواهــد شــد.
در مجمــوع از هــر یــک از مناطــق 
پنج گانــه آســیا 16 بازیکــن در 
مســابقات انتخابــی قطــر شــرکت 
دارنــد. ضمــن اینکــه 16 بازیکــن 
برتــر قــاره بــر اســاس رنکینگ هم 
در ایــن رقابت هــا شــرکت دارنــد. 
بدیــن ترتیــب مســابقات قطــر بــا 
حضــور ۹6 بازیکــن در هــر بخــش 
مــردان و بانــوان برگــزار خواهــد 
شــد و طــی آن ســهمیه های 
انفــرادی و دوبــل و میکــس دوبــل 
بــرای مســابقات 2۰2۳ قهرمانــی 

جهــان مشــخص می شــوند.
ایــن نخســتین بــار اســت کــه 
حضــور در مســابقات جهانــی بــه 
واســطه کســب ســهمیه انجــام 

. د می شــو

 zخبر

افشین فرزام: برای تفکیک فدراسیون قایقرانی باید بیشتر فکر کرد

 مثل تیم ملی فوتبالی هستیم 
که در سالن فوتسال تمرین کند

 چنــد ســاعتی مانــده بــه زمــان پــرواز بــه تایلنــد کــه هنوز ســرمربی تیم ملــی رویینگ نمی داند که آیا این ســفر در موعد مقرر انجام می شــود یا خیر. افشــین فرزام که مســئولیت تیم ملی مردان و بخشــی 
از دختــران اعزامــی بــه رقابت هــای قهرمانــی آســیا را در پیــش دارد، در روز چهارشــنبه و بعــد از جلســه در وزارت ورزش دربــاره حال و هوای تیم در آســتانه حضور در قهرمانی آســیا حرف می زند و از شــرایط 
خوب تیمش می گوید. از مشــکلاتی که برای صدور ویزا پیش آمد و در نهایت تصمیمی که وزارت ورزش برای تفکیک فدراســیون قایقرانی و تشــکیل فدراســیون های جدید گرفته اســت. طبق برنامه، 

بامــداد امــروز بایــد تیــم ملــی راهــی تایلنــد شــود و به محل برگزاری رقابت های قهرمانی آســیا برســد؛ البته اگر در ســاعات آخر پیــش از اعزام اتفاق عجیب و غریبی نیفتاده باشــد.

رضـــا صفایـــی، پشـــت خط زن والیبـــال ایـــران کـــه ســـابقه حضـــور در تیم هایـــی 
از جملـــه پیـــکان، ســـایپا و کالـــه را در کارنامـــه دارد، بعـــد از نیم فصـــل دوری 
از مســـابقات لیـــگ برتـــر قـــرار اســـت بـــه میـــدان بازی هـــا بازگـــردد. او کـــه 
ــرون  ــل از لیـــگ را بیـ ــای شـــخصی، نیم فصـ ــه کارهـ ــیدگی بـ ــر رسـ ــه خاطـ بـ
نشســـته، حـــالا قـــرار اســـت یـــک بـــار دیگـــر دســـت بـــه تـــوپ شـــود و بـــزودی 

از تیـــم جدیـــدش رونمایـــی خواهـــد کـــرد.

تیــم ملــی اســکی اســنوبرد بــا ترکیب چهــار ورزشــکار در بخش آقایــان و دو 
ورزشکار در بخش بانوان آماده آغاز تمرینات خود پس از بازگشایی پیست 
اســکی توچال اســت. این ســومین تجربه ســید مرتضی صید برای حضور 
در رقابت های قهرمانی دنیا به عنوان ســرمربی تیم ملی اســت. قرار اســت 
ملی پوشان کشورمان پیش از رقابت  های قهرمانی دنیا به اردوی تدارکاتی 

در کشور روســیه اعزام شوند.

سید مرتضی صیدرضا صفایی

سومین حضور در جهانی به عنوان مربیبازگشت به لیگ برتر

وزارت ورزش بالاخــره تصمیــم بــه برگــزاری انتخابات فدراســیون ژیمناســتیک 
گرفت. در  همین راســتا دیروز وزارت ورزش و جوانان برای آغاز فرایند ثبت نام 
از کاندیداهــای فدراســیون ژیمناســتیک نامــه ای را به فدراســیون ارســال کرد. 
آرش فرهادیــان در ایــن رابطه گفت: »جلســه هیأت رئیســه فدراســیون جهت 
موافقت برای آغاز ثبت نام از کاندیداها انجام شــد. ما هم روز چهارشــنبه نامه 

زدیــم تا فرایند انتخابات فدراســیون آغاز شــود.«

 آرش فرهادیان:

روز چهارشنبه برای انتخابات ژیمناستیک نامه زدیم

پنجشنبه  3 آذر 1401  سال بیست و ششم  شماره 7183  

تمرین تیم ملی 
فوتبال در سالن 

فوتسال!
من در جلسه با مسئولان 

وزارت ورزش گفتم 
شرایط ما این است که 

تیم ملی فوتبال تمرینات 
آماده سازی اش را در 
سالن فوتسال انجام 

دهد. ما در شرایط 
متفاوتی تمرین می کنیم 

و در شرایط دیگری 
مسابقه می دهیم. خب 
همین قیاس به اندازه 

کافی مشکلات ما را 
نشان می دهد.

ZOOM

 شرایط تیم ملی در آستانه حضور در 
رقابت های قهرمانی آسیا چطور است؟

اردوهای مــان بــدون توقــف انجــام شــد و تــا 
دقیقــه نــود منتظریــم کــه ویــزا برســد. در 
روزهــای اخیــر بــه خاطــر ســردی هــوا امــکان 
خــارج شــدن از تهــران را نداشــتیم. پیــش از 
ایــن در میانــه هــم اردو می گذاشــتیم امــا بــه 
ــزا و مشــکلاتی کــه ایــن  خاطــر شــیوع آنفلوان
بیمــاری برای مــان ایجــاد کــرد، ترجیــح دادیــم 
در تهران بمانیم و تمرینات مان را در دریاچه 
آزادی دنبــال کنیــم. بــا رونــدی که طی شــد، در 
آســتانه اعــزام بــه تایلنــد، می توانــم بگویــم کــه 
تیــم از نظــر فنــی شــرایط قابــل قبولــی دارد و 
اگــر بموقــع )چهارشــنبه شــب( اعــزام شــویم، 

مشــکلی پیــش نمی آیــد.
پیش بینی نمی شد که برای تایلند هم 
فدراسیون با مشکل ویزا مواجه شود.

مشــکل از فدراســیون و بخــش بین الملــل 
مــا نبــود. ســفارت تایلنــد بــه مــدل دعوتنامــه 
ایــراد می گرفــت و بــه همیــن خاطــر چنــد بــار 
فدراســیون پیگیــری کــرد و دعوتنامــه جدیــد 
دریافــت کــرد. بــه همیــن خاطــر پروســه 

دریافــت ویــزا طــول کشــید.
گویا روی ترکیب جوان تیم حساب 

ویژه ای باز کرده اید.
بــا توجــه بــه اینکــه در ســه بخــش بانــوان، 
آقایــان و جوانــان در ایــن رقابت هــا شــرکت 
می کنیــم، 1۳ ورزشــکار را آمــاده کرده ایــم 
کــه 5 نفــر هــم بــه عنــوان اعضــای کادر فنــی، 

تیــم ملــی را همراهــی می کننــد. برخــی از 
ایــن نفــرات جــوان و برخــی دیگــر بــا تجربــه 
هســتند. دو نفــر از بچه هایــی کــه در ایــن 
رقابت هــا حضــور دارنــد، بــرای اولیــن بــار 
اســت کــه در رده بزرگســالان بــه میــدان 
می رونــد. شــیرزاد قــادری تــازه از رده جوانــان 
بــه رده بزرگســالان آمــده و امیرحســین 
محمد پــور، 2۳ ســال ســن دارد کــه بــرای 
نخســتین بــار رقابت هــای قهرمانــی آســیا 
در رده بزرگســالان را تجربــه می کنــد. مــن 
فکــر می کنــم ایــن دو ورزشــکار در کنــار بقیــه 
جوانانــی کــه روی آنهــا کار شــده، تــا 1۰ ســال، 

آینــده تیــم ملــی را تضمیــن کننــد.
نازنین ملایی امیدوار است شما بتوانید 

زمان مسابقه تک نفره سنگین وزن را 
تغییر دهید تا شانس رقابت در هر دو 
رویداد را پیدا کند. فکر می کنید چقدر 
می توان به این تغییر امیدوار بود؟ این 

انتظار منطقی است؟
ــی آســیا  بعضــی اوقــات در مســابقات قهرمان
امــکان داشــته کــه برخــی مســابقات از نظــر 
زمانــی تغییــر کوچکــی کنــد. بــرای مثــال یــک 
مســابقه بــا یکــی دو ســاعت تغییــر، برگــزار 
شــود. بــا توجــه بــه ایــن ســابقه مــا بــه دنبــال 
تغییــر زمــان مســابقه ســنگین وزن هســتیم 
تــا نازنیــن ملایــی در هــر دو مــاده مســابقه 
بدهــد. درخواســت مــا ایــن اســت که مســابقه 
ســنگین وزن یــک ســاعت عقــب بیفتــد. البته 
موافقت مسئولان برگزاری مسابقه مشروط 
بــه ایــن اســت کــه هــم کشــور دیگــری مخالــف 
ایــن جابه جایــی زمــان مســابقه نباشــد و هــم 
ــا رقابــت  اینکــه در صــورت تغییــر، مســابقه ب

دیگــری تداخــل پیــدا نکنــد.
آیا حضور در دو مسابقه با فاصله زمانی 

یک ساعت، شانس موفقیت را پایین 
نمی آورد؟

ــا  قطعــاً نازنیــن ملایــی کار ســختی دارد امــا ب
توجــه بــه تجربــه ای کــه دارد، می توانــد بــا 
برنامه ریزی درســتی هر دو مســابقه را پشــت 

ســر بگــذارد.
فکر می کنید از بین 13 ورزشکاری که 

راهی قهرمانی آسیا می شوند، کدام شان 
شانس بیشتری برای مدال آوری دارند؟

تقریبــاً اکثــر بچه هــا هــم در بخــش مــردان 
و هــم در بخــش خانم هــا در شــرایط خوبــی 
هســتند. از نظــر مــن به عنــوان مربی، آمادگی 
لازم را بــرای مــدال آوری توســط تعــدادی 
از ورزشــکاران مان داریــم امــا بایــد شــرایط 
آمادگــی رقبای شــان را هــم ببینیــم. نمی دانیم 
کــه آنهــا در چــه وضعیتــی هســتند و همیــن 
مســأله باعــث می شــود کــه نتوانیــم دقیــق در 

ــم. ــن مــورد اظهارنظــر کنی ای
برنامه های تان طبق چیزی که در ذهن 

داشتید، جلو رفت؟
بلــه. فدراســیون تــا حــد توانایــی خــود تمــام 
مــوارد را تســهیل کــرد کــه مــا بتوانیــم کارمــان 
را بــدون دغدغــه انجــام بدهیــم. امــا شــیوع 
آنفلوانــزا کمــی برنامه هــای مــا را تحــت تأثیــر 
قــرار داد، بــه طــوری کــه در هــر مقطعــی یکــی 
از بچه هــا درگیــر می شــد و تمریــن مــا تــا 
یکــی دو هفتــه تحــت تأثیــر قــرار می گرفــت. 
جــز آنفلوانــزا مشــکل دیگــری نداشــتیم و 
بــدون آســیب دیدگی راهــی قهرمانــی آســیا 

می شــویم.

همه چیز روبه راه بود بجز موضوع 
پیست که مشکل همیشگی شماست.

دقیقــاً. روز چهارشــنبه بــه وزارت ورزش دعــوت 
شــدیم که در این جلســه ما درباره این موضوع 
حــرف زدیــم. خودشــان کامــلاً بــه مشــکل مــا 
واقــف بــوده و هســتند. مشــکلی کــه نهادینــه 
شــده و بعیــد اســت بــه ایــن زودی اتفــاق ویــژه ای 
بــرای حلــش بیفتــد. مــن در جلســه بــا مســئولان 
وزارت ورزش گفتــم کــه شــرایط مــا ایــن اســت 
کــه تیــم ملــی فوتبــال تمرینــات آماده ســازی اش 

را در ســال فوتســال انجــام دهــد.
وزارت ورزش به دنبال تفکیک 

فدراسیون قایقرانی است. این اقدام را 
چطور می بینید؟

از چنــد زاویــه می شــود بــه ایــن موضــوع نــگاه 
ــی  ــی مثبت ــی اتفــاق خیل کــرد. در مــورد بادبان
اســت. ایــن رشــته نیــاز داشــت در ســواحل 
ــا قــرار گرفتــن در زیــر  انجــام شــود کــه حــالا ب
مجموعــه فدراســیون دریایــی و ســاحلی، ایــن 
شــرایط برایــش فراهــم می شــود. بخصــوص 
اینکــه فدراســیون هــم قــرار اســت در کیــش 
فعالیــت کنــد و دقیقــاً خواســته و نیــاز ایــن 
رشــته فراهــم می شــود. قطعــاً بــا شــرایط 
جدیــد، قایقرانــی بادبانــی تخصصی تــر دنبــال 
می شــود و حتمــاً در آینــده نتیجــه بهتــری 
می گیــرد. امــا در ارتبــاط بــا کانویینــگ و 
رویینــگ نظــرم متفــاوت اســت چراکه شــرایط 
ایــن رشــته ها متفــاوت اســت. مســئولان 
مربوطــه بــا ایــن اســتدلال کــه بودجــه مجزایی 
بــرای ایــن رشــته ها در نظــر گرفتــه می شــود 
و ایــن مســأله بــه رشــد کانــو و رویینــگ کمــک 
می کنــد، بــه دنبــال تأســیس فدراســیون های 

جدیــد هســتند. تــا اینجای کار ایرادی نیســت 
و می تــوان گفــت کــه حتمــاً توجــه بیشــتر، 
رشــد بیشــتر را هــم در پــی دارد. امــا مســأله 
اساســی ایــن اســت کــه آیــا در کشــور مــا 
زیرســاخت های لازم وجــود دارد. در حــال 
حاضــر مــا یــک دریاچــه آزادی را داریــم کــه 
بــه نوعــی بســتر فعالیــت هــر دو رشــته اســت. 
آیــا بــرای ایــن موضــوع تصمیم گیــری شــده 
ــه چــه شــکل از  ــد ب کــه فدراســیون های جدی
دریاچــه آزادی اســتفاده می کننــد؟ موضــوع 
مهــم دیگــر، وضعیــت هیأت هــای اســتانی 
هســتند. در حــال حاضــر هیأت هــا، مثــل 
فدراســیون مشــترک کار می کننــد امــا بــا 
شــرایط جدیــد بایــد بــرای هــر رشــته هیــأت 
تشــکیل شــود آنهــم بــا برگــزاری انتخابــات 
و طــی کــردن روال قانونــی. خــب همــه ایــن 
مســائل می تواند مشکل ســاز شــود و در روند 

کار تأثیــر بگــذارد.
 و البته نباید از موضوع مدیریت 

فدراسیون و بحث انتخابات پیش رو هم 
غافل شویم. 

بلــه؛ بحــث مدیریــت فدراســیون را هــم نبایــد 
نادیــده گرفــت. آقــای ســهرابیان در انتهــای 
چهــار ســال اول مدیریتــش اســت و تــازه در 
چهــار ســال دوم می توانــد نتیجــه بهتــری 
بگیــرد. چراکــه در ایــن چهــار ســال تجربــه 
خوبــی کســب کــرده و در چهــار ســال بعــد 
نگاهــش خیلــی تخصصی تــر خواهد بود. من 
فکــر می کنــم بایــد بــه همــه ایــن مــوارد توجــه 
و ســپس تصمیمــی گرفتــه شــود کــه بهتریــن 
نتیجــه را بــرای رشــته های مختلــف قایقرانــی 

در پــی داشــته باشــد.


